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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 11. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 29. 5. 2018 ve 13:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Otakar Volejník, Petr Kotora, MBA, Tereza Machová, PharmDr, Jiří Pošík, Jan Řehák  

Omluveni: Josef Kozel, František Dvořák, MBA  

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni:    

 

Text zahájení: 

Jednání zahájil p. místostarosta Otakar Volejník, omluvil nepřítomného starostu p. Josefa Kozla ze zdravotních důvodů a p. 
Františka Dvořáka, MBA z pracovních důvodů. Informoval o žádosti  p. Nevečeřala o vystoupení na jednání rady města, 
členové rady se na základě elektronického hlasování rozhodli ho nepozvat. Konstatoval, že nejsou připomínky k zápisu z 
jednání dne 15.5.2018 a navrhl vložit na program jednání bod " Zřízení věcného břemene - p. Ferjenčík". Návrh byl 
odsouhlasen. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise pro výchovu a vzdělávání 

3. Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

4. Zřízení věcného břemene - p. Ferjenčík 

5. Odprodej části pozemku p.č. 1456/2 

6. Odprodej pozemku p.č. 2370 

7. Odprodej části pozemku p.č. 1588/3 

8. Žádost o prodejní místo občerstvení na Bartolomějské pouti 

9. Zásady čerpání sociálního fondu 

10. Přezkoumání hospodaření města 

11. Palubovka v hale 

12. Dny pro rodinu 

13. Žádost o příspěvek 

14. Smlouva o poskytnutí příspěvku 

15. Žádost o finanční prostředky 

16. Věřejnoprávní smlouva na zpracování RUIAN a převzetí agendy přestupkové komise 

17. Smlouva o zpracování osobních údajů se společnosti Galileo Corporation s.r.o. 

18. Smlouva o zpracování osobních údajů se společnosti Asseco Solutions, a.s. 
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Bod Věc 

19. Zasedání zastupitelstva města 2/2018 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila Kontrolu usnesení s termínem plnění od 15.05.2018 do 29.05.2018. Všechna usnesení byla 
splněna v termínu. 

Usnesení č. R/2018/173 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou kontrolu usnesení s termínem plnění od 15.05.2018 do 29.05.2018 

2.  Komise pro výchovu a vzdělávání 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil k projednání zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání č.4/2018 ze dne 17.5.2018, 
který se týkal oceňování žáků a učitelů. Navrhl, aby nominace byla rozšířena o Ing. Václava Říhu a Mgr. Stanislava 
Mráze. 

Usnesení č. R/2018/174 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  Zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání č.4/2018 

2.  informaci o zajištění průběhu oceňování úspěšných žáků, zasloužilých učitelů a ocenění dětí za 
mimořádný čin 2018. 

3.  Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene  - služebnosti č. IV-12-2016180/VB/1. 
Jedná se o umístění nového kabelového vedení NN v délce 28 bm na pozemku města parcelní číslo 2070  v k.ú. 
Heřmanův Městec. Poplatek za zřízení je dle usnesení č.50/2015 ze dne 21.9.2015 stanoven ve výši 15.000,- Kč + 
DPH. Záměr byl zveřejněn od 4.10.2017 do 20.10.2017. 

Usnesení č. R/2018/175 

Předloženo bylo následující usnesení: 

 

Rada města Heřmanův Městec 

       I .   s c h v a l u j e  

předloženou Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-2016180/VB/1 mezi Městem Heřmanův 
Městec a společností ČEZ Distrubuce, a.s. 
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I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Termín: 8.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Zřízení věcného břemene - p. Ferjenčík 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
V rámci doplnění programu pan místostarosta předložil návrh Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2016574/SOBS VB/2 mezi stranami ČEZ Distribuce, a.s. a městem 
Heřmanův Městec na pozemku p.č. 2149 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o umístění nového vedení kabelu NN v 
délce 52 metrů a poplatek za zřízení je stanoven dle usn. zastupitelstva města č. 50/2015 ze dne 21.9.2015 ve výši  
15.000,- Kč + DPH. Záměr byl zveřejněn od 30.4.2018 do 16.5.2018. 

Usnesení č. R/2018/176 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

předloženou Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby IV-12-
2016574/SOBS VB/2 se společností ČEZ Distribuce, a.s.  na pozemku p.č.  2149 v k.ú. Heřmanův Městec. 

 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy na věcné břemeno p. Ferjenčík 

Termín: 15.06.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Odprodej části pozemku p.č. 1456/2 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost pana Skoumala o odkup části pozemku parcelní číslo 1456/2 v k.ú. Heřmanův 
Městec. Jedná se o část pozemku v ulici Průhon, který je v katastru nemovitostí veden jako ostatní komunikace. V 
pasportu komunikací je veden jako místní komunikace IV. třídy. Bylo konstatováno, že pan Skoumal tento pozemek 
seká a proto ho chce odkoupit. Vzhledem k negativnímu stanovisku k odprodeji, bylo navrženo upozornit na tuto 
situaci vedoucího odboru Správy majetku a s vedoucím technické skupiny řešit posekání pozemku. 

Usnesení č. R/2018/177 

Předloženo bylo následující usnesení: 

         Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e d o p or u č u j e  

odprodej části pozemku parcelní číslo 1456/2 v k.ú. Heřmanův Městec panu Lukášovi Skoumalovi 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit informování pana Skoumala a předložení k projednání zastupitelstvu 
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Termín: 8.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Odprodej pozemku p.č. 2370 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil  žádost pana Váška o odkoupení pozemku parcelní číslo 2370 v k.ú. Heřmanův Městec. 
Jedná se o pozemek v ulici Podél Dráhy Správa majetku nesouhlasí s odprodejem pozemku z důvodu plánované 
výstavby chodníku a nutného záboru části tohoto pozemku. Je navrženo, po jeho dokončení, nově vyměřit a řešit 
případný odprodej. 

Usnesení č. R/2018/178 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e d o p or u č u j e  

odprodej pozemku parcelní číslo 2370 v k.ú. Heřmanův Městec panu Martinovi Váškovi 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit informování pana Váška a předložit k projednání zastupitelstvu 

Termín: 08.06.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Odprodej části pozemku p.č. 1588/3 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost paní Malátové o odprodej části pozemku 1588/3 v k.ú. Heřmanův Městec - 
lokalita Konopáč. Jedná se o pozemek s využitím jako přírodní zeleň, která slouží jako ochranná, izolační a 
doprovodná zeleň. Přímo na jednání bylo doplněno stanovisko OV pro Konopáč (nesouhlasné), které OV zaslal až 
27.5.2018, tedy po odeslání podkladů pro jednání. 

Usnesení č. R/2018/179 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e d o p or u č u j e  

odprodej části pozemku parcelní číslo 1588/3 v k.ú. Heřmanův Městec paní Renatě Malátové 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit informování paní Malátové a předložit k projednání zastupitelstvu města 

Termín: 08.06.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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8.  Žádost o prodejní místo občerstvení na Bartolomějské pouti 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost o přidělení stánkového místa pro prodej občerstvení na letošní Bartolomějské 
pouti. Termín na podání žádosti o poskytnutí prodejního místa na občerstvení byl do 31.3.2018, pan Jaroš podal 
žádost pozdě (16.5.2018) a proto rada města souhlasí s negativním stanoviskem k žádosti. 

Usnesení č. R/2018/180 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   n e s c h v a l u j e  

přidělení stánkového místa pro prodej občerstvení panu Miroslavu Jarošovi 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  informovat žadatele 

Termín: 1.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Zásady čerpání sociálního fondu 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh na úpravu zásad čerpání sociálního fondu v příloze č.3. Příspěvek na závodní 
stravování. Vzhledem k rostoucím platům a vyššímu plnění sociálního fondu navrhla zvýšit příspěvek na stravenku ze 
sociálního fondu o 10,- Kč a z nákladů zaměstnavatele rovněž o 10,- Kč. Hodnota stravenky se zvyšuje po 3 letech, a 
bylo konstatováno jako vhodnější, měnit její hodnotu v kratším časovém intervalu a o nižší částky. 

Usnesení č. R/2018/181 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

od 1.6.2018 úpravu zásad čerpání sociálního fondu v příloze č.3. Příspěvek na závodní stravování. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  upravit vnitřní směrnici  č. 11 Směrnice k používání FKSP - Sociální fond 

Termín: 30.5.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Přezkoumání hospodaření města 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh Dodatku č. 1 ke smlouvě o provedení přezkoumání hospodaření města od 
společnosti C.P.A. Audit spol. s r.o. Liberec, IČO 25472542, která provedla přezkoumání roku 2016, podle nové 
smlouvy roku 2017 a nyní  jednatelka společnosti zaslala návrh Dodatku č.1 Smlouvy na provedení přezkoumání  za 
rok 2018 a to za cenu 40.000,- Kč, která je stejná jako v minulých letech. Návrh byl projednán kontrolním výborem, 
který má kladné stanovisko. 



Strana 6/11 

Usnesení č. R/2018/182 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

nabídku společnosti C.P.A. Audit spol. s r.o. Liberec, IČO 25472542, na provedení přezkoumání hospodaření 
města 

I I .   s c h v a l u j e  

Dodatek č. 1 Smlouvy na vykonání přezkoumání hospodaření města za rok 2018 se  společností C.P.A. Audit 
spol. s r.o. Liberec, IČO 25472542 za cenu 40.000,- Kč. 

I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  zajistit podpis a odeslání Dodatku č. 1 Smlouvy na vykonání přezkoumání hospodaření města na 
adresu společnosti C.P.A. Audit spol. s r.o. Liberec 

Termín: 6.6.2018 

1.2.  oznámit  KÚ Pardubického kraje rozhodnutí rady města 

Termín: 6.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Palubovka v hale 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost SPOKULu HM p.o. o uvolnění finančních prostředků na výměnu nášlapné vrstvy 
palubovky v hale. Podle vyjádření odborníka, které předložil p. ředitel Nevečeřal, již není možná rekonstrukce. Podle 
posudku už je nášlapná vrstva palubovky tenká a nelze zbrousit. Pan Kotora, MBA konstatoval, že návrh, který 
znamená navýšení schodku rozpočtu, nebyl konzultován s finančním výborem a tato položka nebyla v návrhu 
rozpočtu na rok 2018 uvedena ani tzv. pod čarou. Tam jsou zařazeny akce, které jsou aktivovány v případě, že je 
přebytek zdrojů z důvodu neuskutečněných investic zařazených do rozpočtu. Při hlasování byl proti p. Kotora, MBA. 

Usnesení č. R/2018/183 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

odborný posudek o nevyhovujícím stavu palubovky ve sportovní hale 

I I .   d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu města Heřmanův Městec uvolnění finančních prostředků na výměnu nášlapné vrstvy palubovky v 
hale ve výši 1 700 000,-Kč 

 

I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  přiřadit do rozpočtového opatření č.2/2018 finanční prostředky na výměnu nášlapné vrstvy 
palubovky ve sportovní hale 

Termín: 31.5.2018 
2.  Josefu Kozlovi, starostovi 

2.1.  předložit zastupitelstvu města kompletní návrh RO zastupitelstvu města ZM/02/2018 ke schválení 

Termín: 8.6.2018 

Přijato, pro: 4, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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12.  Dny pro rodinu 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan Řehák předložil návrh usnesení, kterým chce navýšit rozpočet na akci Dny pro rodinu o 5.000,- Kč. Nepředložil 
přesné vyčíslení akce, pouze předpoklad, že schválených 35.000,- Kč je málo. Pan Kotora, MBA konstatoval, že návrh 
nebyl konzultován s finančním výborem a při hlasování byl proti přijetí usnesení a navýšení rozpočtu akce. 

Usnesení č. R/2018/184 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

příspěvek na akci Dny pro rodinu 2018 ve výši Kč 5.000,- z finančních prostředků rezerva rady města 

 

Přijato, pro: 4, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Žádost o příspěvek 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila žádost o p. Augustinové o finanční příspěvek ve výši poplatku za komunální odpad, neboť 
obecně závazná vyhláška neumožňuje jeho prominutí v tomto konkrétním případě. 

Usnesení č. R/2018/185 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

příspěvek na péči pro D***** A********, zastoupeného opatrovníkem ve výši 550,- Kč z kapitoly rozpočtu 
rezerva rady města 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  zajistit podpis veřejnoprávní smlouvy  na poskytnutí finančního příspěvku pro D***** A********, 
zastoupeného opatrovníkem  

Termín: 6.6.2018 
2.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

2.1.  zajistit převod finanční částky 550,- Kč pro D***** A********, zastoupeného opatrovníkem 

Termín: 30.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Smlouva o poskytnutí příspěvku 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku z prostředků nadačního fondu 
CEMEX č. 18/NF/003. Předmětem smlouvy je dodání cementu a výklizového materiálu z lomu. 
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Usnesení č. R/2018/186 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku z prostředků nadačního fondu CEMEX č. 18/NF/003. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucímu odboru finančního 

1.1.  zajistit uzavření Smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku z prostředků nadačního fondu CEMEX č. 
18/NF/003. 

Termín: 8.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Žádost o finanční prostředky 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Na jednání rady města byla opětovně předložena žádost ředitele příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. o finanční 
prostředky na nákup židlí do sokolovny. Rada již jednou rozhodla usnesením R/2018/172 a příspěvek z prostředků 
města odmítla. Pan ředitel předložil další materiály zdůvodňující jeho žádost včetně návrhu na spolufinancování. 
Rada města měla k dispozici účetní výkazy organizace za jednotlivá čtvrtletí roku 2017 a 2018, které přibližují dobrý 
stav hospodaření organizace. Při hlasování se zdržela p. PharmDr. Machová. 

Usnesení č. R/2018/187 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   p r o j e d n a l a  

novou žádost SPOKULu HM p.o. o finanční prostředky na nákup židlí do sokolovny a související přílohy 

I I .   k o n s t a t u j e  

že zůstává v platnosti usnesení č. R/2018/172 

pro:4 proti:0 zdržel:1 

Přijato, pro: 4, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

 

16.  Věřejnoprávní smlouva na zpracování RUIAN a převzetí agendy přestupkové komise 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila žádost starosty Obce Rozhovice na převzetí agendy zpracování RUIAN a o převzetí agendy 
přestupkové komise formou veřejnoprávní smlouvy. Vzhledem ke kapacitě stavebního úřadu a množství 
projednávaných přestupků, po projednání s vedoucí stavebního úřadu a se zástupcem přestupkové komise byl 
předložen návrh usnesení. 
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Usnesení č. R/2018/188 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření veřejnoprávní smlouvy s Obcí Rozhovice na provádění zápisů do systému RUIAN. 

I I .   n e s c h v a l u j e  

uzavření veřejnoprávní smlouvy s Obcí Rozhovice na agendu přestupkové komise 

I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  informovat Obec Rozhovice a zajistit podpis veřejnoprávní smlouvy na provádění zápisů do 
systému RUIAN 

Termín: 6.6.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Smlouva o zpracování osobních údajů se společnosti Galileo Corporation s.r.o. 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Smlouvu o zpracování osobních údajů se společnosti Galileo Corporation 
s.r.o., která řeší nakládání s osobními údaji společností Galileo Corporation s.r.o. v souvislosti s provozováním 
webových stránek města. Oproti stávající smlouvě jsou jen doplněna ustanovení týkající se GDPR. 

Usnesení č. R/2018/189 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů se společností Galileo Corporation s.r.o. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů se společností Galileo Corporation s.r.o. 

Termín: 29.06.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Smlouva o zpracování osobních údajů se společnosti Asseco Solutions, a.s. 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Smlouvu o zpracování osobních údajů se společnosti Asseco   Solutions, a.s., 
která řeší nakládání s osobními údaji společností Asseco Solutions, a.s. v souvislosti s poskytováním servisu a 
technické podpory systému HELIOS Fenix. Obsahem smlouvy smlouvě jsou ustanovení týkající se GDPR. 

 

 

 

 



Strana 10/11 

Usnesení č. R/2018/190 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů se společnosti Asseco Solutions, a.s. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucímu Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření Smlouvy o zpracování osobních údajů se společnosti Asseco Solutions, a.s. 

Termín: 29.06.2018 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

19.  Zasedání zastupitelstva města 2/2018 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil k projednání návrh programu zasedání zastupitelstva města, které se bude konat v 
pondělí 18.6.2018. 

Usnesení č. R/2018/191 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

návrh programu jednání Zastupitelstva města dne 18.6.2018: 

1) Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu  

2) Kontrola usnesení  

3) Zpráva o činnosti Rady města  

4) Zpráva o činnosti Finančního výboru  

5) Zpráva o činnosti Kontrolního výboru  

6) Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč  

7) Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín  

8) Zpráva o činnosti Městské policie  

9) Zprávu o uplatňování Územního plánu Heřmanův Městec 2017 

10) Pozemky – bezplatný převod  

           –  odprodej 

           – odkup    

11) Půjčka z FRB 

12) Hospodaření města 2017– závěrečný účet  

13) Hospodaření města 2018 – k 31.3.2018 

14) Rozpočtové opatření ZM/2018/02  

15) Diskuse  

16) Závěr  

 

Přijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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Pan místostarosta informoval radu města o průběhu plánovaného dovybavení sportovně-kulturního areálu v Konopáči. 
OV Konopáč ve spolupráci s SDH Konopáč má v plánu odstranit nevyhovující boudu, která slouží částečně jako sklad (např. 
laviček) a nahradit novým zařízením stejného typu. Stavbu, opracování, nátěry a převoz uhradí OV Konopáč ze 
schváleného rozpočtu, dřevo by poskytlo město z vlastních zdrojů. 

Poté pan místostarosta v 14.30 hod. jednání rady města ukončil. 

 

                                                            

                                       

 

 

 

Josef Kozel, starosta 
 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


